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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVI/17 

 

z obrad trzydziestej szóstej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się  

w dniu 31 sierpnia 2017 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzyła i 

prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz. Sesja rozpoczęła się 

 o godz.15
30

,  a zakończyła 
 
w dniu 7 września 2017 r.  

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5.  Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

Cieszyna podjętych w I półroczu 2017 roku. 

9. Informacja z przebiegu inwestycji centrum przesiadkowe i Hajduka-wschodnia. 

10. Informacja na temat wyników finansowych cieszyńskiego sportu. 

11. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2017/2018. 

12. Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta 

i związków międzygminnych, w których Miasto uczestniczy. 

13. Oświadczenia i sprawy różne. 

14. Podjęcie stanowiska w sprawie wniosku Rady Kupieckiej Targowiska w Cieszynie 

dotyczącego zniesienia opłaty targowej na terenie targowiska przy ul. Katowickiej 

w Cieszynie. 

15. Podjęcie uchwał w sprawie: 

15.1. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna 

obejmującego obszar zawierający częściowo tereny: Bobrka, Liburnii i Pastwisk, 

15.2. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującej 

obszar położony po północnej stronie cmentarza komunalnego przy ul. 

Katowickiej, 

15.3. zmiany Uchwały Nr XVII/178/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 lutego 

2012 roku w sprawie uchwalenia programu lokalnych inicjatyw 

infrastrukturalnych, 

15.4. nadania statutu Szkole Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi w 

Cieszynie, 

15.5. zmiany uchwały Nr XXVIII/272/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 grudnia 

2016 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i szkół oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich pobierania i wykorzystania, 

15.6. nadania Statutu Miejskiego Zarządu Dróg, 
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15.7. ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Cieszyn, 

15.8. zmiany uchwały Nr LII/529/10 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 

października 2010 r. w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku, 

15.9. zmiany uchwały Nr XV/130/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 

października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz 

nadania jej statutu, 

15.10. rozpatrzenia skargi Pana Eugeniusza Suchanek na Komendanta Straży 

Miejskiej w Cieszynie, 

15.11. rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Laskowskiego na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 4 w Cieszynie, 

15.12. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok, 

15.13. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

 2017 – 2028. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

x  x  x 

 

Przebieg obrad 

 

Rada minuta ciszy uczciła pamięć zmarłego Honorowego Obywatela Miasta Cieszyna Pana 

Józefa Golca. 

 

Ad 1. 

 

Trzydziestą szóstą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady, Pani Gabriela Staszkiewicz. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 19 

radnych. 

 

Ad 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – z uwagi na protest mieszkańców ulicy Łącznej dot. zmiany nazwy tej 

ulicy, po spotkaniu z mieszkańcami ulicy Łącznej zaproponowała wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy tej ulicy. Zmiana nazwy ulicy polegać 

będzie na przywróceniu jednemu z fragmentów ulicy Pawła Dombke poprzedniej nazwy ulica 

Łączna.  

Poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie nazw ulic. 

 

Z wnioskiem głosowało 19 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został przez Radę przyjęty i tym 

samym porządek obrad został uzupełniony o pkt. 15.14 – podjęcie uchwały w sprawie 

nadania nazw ulic. 

 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Ad 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do 

protokołu z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2017 r., tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz udzieliła głosu p. Jolancie Dygoś 

Dyrektor Przeglądu Filmowego „Kino na Granicy”, która przy pomocy prezentacji 

przedstawiła charakterystykę oraz działalność Przeglądu.  

Pani Jolanta Dygoś w podsumowaniu zwróciła się do władz Miasta z prośbą o zwiększenie 

dotacji dla Przeglądu Filmowego, pomoc w poszukiwaniu sponsorów, zakup profesjonalnego 

sprzętu, wsparcie przez miejskie instytucje kultury oraz uatrakcyjnienie obiektów miejskich. 

 

Gabriela Staszkiewicz – dziękując za przedstawione informacje stwierdziła, iż „Kino na 

Granicy” jest już prawie markowym produktem i świetną promocją Cieszyna. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – również podziękował za przedstawioną informację i 

zaprosił Dyrektor Przeglądu Filmowego „Kino na Granicy”, p. Jolantę Dygoś do dalszej, 

dobrej współpracy z Miastem. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Łukasz Bielski, Krzysztof Herok, 

Iwona Kabiesz, Krystian Kukuczka, Irena Kwaśny, Krzysztof Pszczółka, Marek Szczypka, 

Bartosz Tyrna i Gabriela Staszkiewicz. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

cd. Ad 4. 

 

Gabriela Staszkiewicz Przewodnicząca Rady – wracając do pkt. zaproszeni goście 

przypomniała, że na sesję Rady Miejskiej zaproszeni również zostali przedstawiciele 

inwestora galerii Stela. Do inwestora zostały skierowane następujące pytania: 
 

1. organizacja prac, w szczególności zakres i okres zajmowania pasów ruchu  

i chodników w trakcie budowy, 

2. działania zapobiegawcze w stosunku do budynków mieszkalnych zlokalizowanych 

przy galerii, 

3. określenie rozmieszczenia reklam, oświetlenia oraz wylotów klimatyzacji, 

rozmieszczenia zewnętrznych klimatyzatorów w odniesieniu o budynków 

mieszkalnych zlokalizowanych przy Galerii, 

4. określenie parametrów budynku oraz liczby miejsc parkingowych, 

5. wskazanie danych kontaktowych do osób odpowiedzialnych za budowę. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu p. Annie Pękalskiej, przedstawicielce Fundusz INBAP,  

która za pomocą prezentacji multimedialnej przedstawiła projekt budowy galerii „Stela” . 
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Na pytania radnych odpowiedzi udzielała p. Ewa Szadkowska Dyrektor Działu Inwestycji 

Funduszu Inwestycyjnego INBAP oraz p. Julian Kiełbasa Kierownik Budowy. 

Główne kwestie poruszone w trakcie dyskusji dotyczyły ewentualnego wpływu budowy na 

okoliczne budynki, zabezpieczenia odpowiedniej ilości miejsc parkingowych dla galerii oraz 

zadeklarowania terminu zakończenia budowy i rozmieszczenia reklam świetlnych. 

Julian Kiełbasa Kierownik Budowy poinformował Radę, że został przygotowany operat 

mówiący o stanie istniejących budynków. Został on wykonany przez rzeczoznawcę ds. 

budowlanych i jest to tzw. stan wyjściowy, czyli stan sprzed rozpoczęcia robót. W 

przypadkach stwierdzonych zarysowań i pęknięć założone zostały szczelinomierze. Z każdym 

właścicielem mieszkania został spisany protokół stanu istniejącego, który jest dołączony do  

dokumentacji inwentaryzacyjnej i nie może on stać się informacją publiczną. 

Pani Ewa Szadkowska poinformowała Radę, że inwestor może zadeklarować termin 

zakończenia budowy na dzień 20 kwietnia 2018 r., jest to termin przyjęty w umowie z firmą 

wykonawczą. Nie można jednak tego terminu przyjąć jako ostateczny i nieprzekraczalny 

ponieważ nie wiadomo, czy po drodze nie wystąpią jakieś nieprzewidziane utrudnienia, które 

go wydłużą. Dzisiaj już można stwierdzić pewne opóźnienia, ale nie można też powiedzieć, 

czy nie zostaną one nadrobione.  

Julian Kiełbasa Kierownik Budowy odpowiedział, że pełne wykopy pod budowę rozpoczną 

się w połowie września ponieważ trzeba wykonać przekładkę kanalizacji i gazu i na tę 

przekładkę trzeba aktualizować pozwolenie na budowę. Obecnie są wykonywane wszystkie 

prace przygotowawcze.  

Pani Ewa Szadkowska na pytania dot. parkingów odpowiedziała, że parkingi będą zajmować 

półtorej kondygnacji budynku galerii. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż rozumie, że na pytania zawarte w pkt. 1 i 5 Rada 

otrzyma informację, czyli harmonogram organizacji prac. Poprosiła, aby ten harmonogram 

obejmował okres 3 miesięcy czyli do zakończenia roku 2017 i wskazanie danych 

kontaktowych osób odpowiedzialnych za budowę.  

 

Ewa Szadkowska – odpowiedziała, że w/w dane zostaną Radzie przekazane. 

 

Gabriela Staszkiewicz – podziękowała gościom za przybycie i przedstawienie danych dot. 

budowy galerii „Stela”. 

 

Ad 6. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków oraz Komisja Finansów. 

Na sesji radny Krzysztof Herok w imieniu Klubu Radnych POROZUMIENIE złożył 5 

wniosków do Burmistrza Miasta. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w 

okresie między sesjami. 



5 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bartosz Tyrna – odnosząc się do Sprawozdania zapytał, czy została zawarta umowa na 

przeprojektowanie dachu wyspy w realizowanym centrum przesiadkowym przy ul. Hajduka. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak – odpowiedział, że umowy jeszcze nie 

podpisano. Dach będzie przeprojektowany ponieważ została zmieniona koncepcja dachu. 

Decyzja ta będzie się wiązała z dodatkowymi kosztami, ale dach będzie lżejszy i tańszy. W  

efekcie jest to decyzja korzystniejsza dla Miasta i jest ona podyktowana głównie wynikami 

badań geologicznych. 

 

Grażyna Pawlita – zapytała, czy jest zainteresowanie realizacją Programu Profilaktyki Wad 

Postawy. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że zostanie ogłoszony kolejny konkurs 

ponieważ w pierwszym konkursie nikt się nie zgłosił. 

 

Ad 8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał 

Rady Miejskiej Cieszyna podjętych w I półroczu 2017 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad 9. 

 

Informację z przebiegu inwestycji centrum przesiadkowe przedstawił Naczelnik Wydziału 

Strategii Rozwoju Miasta p. Arkadiusz Skowroński. 

Informację z przebiegu inwestycji Hajduka-wschodnia przedstawił Dyrektor Miejskiego 

Zarządu Dróg p. Wiesław Sosin. 

 

Ad 10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła informację Burmistrza Miasta na temat wyników 

finansowych cieszyńskiego sportu. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos dodał, że prace dot. rozwoju 

cieszyńskiego sportu zostały zapoczątkowane na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu Rady Miejskiej Cieszyna i będą kontynuowane. 

 

Łukasz Bielski Przewodniczący doraźnej Komisji ds. restrukturyzacji sportu poinformował, 

że w dniu 6 września br. o godz. 16:00 odbędzie się posiedzenie Komisji na którym ten temat 

będzie dyskutowany. Zaprosił wszystkich zainteresowanych radnych do wzięcia udziału w 

tym posiedzeniu. 

 

Ad 11. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła informację Burmistrza Miasta na temat przygotowania 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2017/2018. 
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Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiesław Kluz Z-ca Przewodniczącego Komisji poinformował Radę, że Komisja zapoznała 

się z w/w informacją i nie wniosła do niej uwag. 

 

Ad 12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Informację z działalności spółek z udziałem majątku 

Miasta i związków międzygminnych. w których uczestniczy Miasto”. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bartosz Tyrna – poprosił o informację na temat zaległości czynszowych w ZBM Spółka z o.o. 

w Cieszynie. 

 

Elżbieta Domagała Prezes Zarządu ZBM – odpowiedziała, że poziom zaległości lokali 

użytkowych nie przekracza przypisu jednego miesiąca i spada. W przypadku lokali 

mieszkalnych jest tak, że na koniec czerwca poziom zaległości wzrósł, ale tak się dzieje 

każdego roku i nie obserwuje się tendencji zwyżkowej. Obecnie są ogłoszone 3 lokale 

użytkowe do wynajęcia. 

 

Józef Szyguda Prezes Zarządu ZGK – odpowiadał na pytania radnych dotyczące m.in. zakupu 

autobusów. W tym roku planuje się zakup 1 małego autobusu w terminie do 15 września. Być 

może do końca roku uda się zakupić jeszcze jeden mały autobus. Podpisane zostały 

porozumienia z gminami Hażlach i Zebrzydowice, Gmina Dębowiec nie podpisała 

porozumienia w zakresie obsługi przez komunikację miejską Cieszyna.  

Poinformował również Radę, że trwają rozważania dot. powrotu ZGK na rynek śmieciowy 

oraz o stopniowym uruchamianiu dynamicznej informacji pasażerskiej. 

 

Ad 13 

 

Przewodniczący Komisji Finansów radny Krzysztof Pszczółka odczytał oświadczenie, w 

którym Komisji Finansów odnosi się do wypowiedzi Burmistrza Miasta Ryszarda Macury na 

łamach prasy lokalnej Gazetacodzienna.pl z dnia 2 sierpnie br. w art. „Cieszyńska przestrzeń 

rekreacyjna”. 

Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Piotr Tomica odczytał oświadczenie, w którym odniósł się do rocznicy podpisania w 

Gdańsku porozumienia sierpniowego pomiędzy związkami zawodowymi, a 

przedstawicielami ówczesnej władzy państwowej. 

Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapoznała Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie  

między sesjami. 

 

1. Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach przesłała do Rady Miejskiej 

powiadomienie o wystąpieniu pokontrolnym, informację w tej sprawie otrzymali 

wszyscy radni.  

2. Wojewoda Śląski przesłał rozstrzygnięcie nadzorcze, stwierdzające nieważność 

uchwał XXXV/334/17, XXXV/335/17 i XXXV/336/17 w sprawie przekazania 

majątku, należności i zobowiązań gimnazjów nr 1,2 i 3. 
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3. Burmistrz Miasta zwrócił się do Rady Miejskiej o wytypowanie 2 radnych do składu 

Zespołu opracowującego projekt Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Z ramienia Rady zostali wytypowani: Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej p. Janina Cichomska oraz radny Czesław Banot. 

4. Następnie Burmistrz Miasta wystąpił o wytypowanie 3 radnych do składu Zespołu ds. 

Budżetu obywatelskiego. Z ramienia Rady zostali wytypowani: Przewodnicząca Rady 

Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz, Wiceprzewodnicząca Rady p. Janina Cichomska 

oraz radna Iwona Kabiesz. 

5. Burmistrz Miasta poinformował Radę Miejską, że do 15 września br. w Biurze 

Podawczym Urzędu Miejskiego można zgłaszać kandydatów do lauru „Srebrnej 

Cieszynianki Miasta Cieszyna 2017”. 

6. Burmistrz Miasta przesłał do wiadomości Rady Miejskiej informację w sprawie 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub klubu dziecięce na terenie 

gminy Cieszyn. 

7. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego przesłał pismo Przewodniczącego 

Zespołu kontrolnego, w sprawie kontroli inwestycji przebudowa ul. Frysztackiej. 

Pismo to mówi o przedłużeniu do dnia 24 listopada br. kontroli tej inwestycji. Pismo 

zostało skierowane do Komisji Rewizyjnej. 

8. Burmistrz Miasta Cieszyna zwrócił się do Rady Miejskiej o przekazanie przez radnych 

ewentualnych uwag dotyczących zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych 

oraz regulaminu przyznawania nagród i wyróżnień za wysokie wyniki sportowe. 

Pismo zostało skierowane do wszystkich radnych 

9. Burmistrz Miasta przesłał do Rady Miejskiej wykazy ważniejszych propozycji do 

planu robót drogowych MZD, obowiązujących od dnia 1 maja 2017 r. oraz poprzedni, 

który obowiązywał do dnia 30 kwietnia 2017 roku. 

10. Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego zwróciła się do Komisji Finansów z 

apelem o poparcie jej wniosku do Burmistrza Miasta o wsparcie finansowe I Festiwalu 

Organizacji Pozarządowych – Cieszyński Przekładaniec. Rada wystąpiła również z 

wnioskiem do budżetu Miasta na 2018 rok o zabezpieczenie kwoty 20 tys. zł oraz 

kwoty 48 tys. zł na zadania pn. „Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych i 

Podmiotów Ekonomii Społecznej w Cieszynie. 

11. Stowarzyszenie Uniwersytet III Wieku przesłał do wiadomości Rady Miejskiej 

kierowany do Burmistrza Miasta wniosek o ujęcie w przyszłorocznym budżecie 

Miasta środków finansowych na działalność Uniwersytetu. 

12. KS „Cieszyn” zwrócił się do Komisji Oświaty z prośbą o pomoc w sprawie 

polepszenia warunków zajęć sekcji Sztuk Walki, która mieści się przy ul. Sarkandra. 

13. Międzynarodowa Organizacja Soroptimist International Klub w Cieszynie złożyła 

wniosek o nazwanie imieniem Marii Wardasówny jednej z ulic Cieszyna. Komisja 

Urbanistyki złożyła wniosek, aby zmienić roboczą nazwę ulicy Hajduka-wschodnia na 

ulice Marii Wardasówny. 

14. Beskidzkie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe w Bielsku-Białej przesłało 

pismo, w którym zwraca uwagę na pojawiające się zagrożenia związane z 

użytkowaniem kąpielisk, pismo to zostało skierowane do Burmistrza Miasta i 

wszystkich radnych. 

15. Pani Katarzyna Świerczek w imieniu mieszkańców ulicy Łącznej, przesłała do Rady 

Miejskiej sprzeciw w sprawie zmiany nazwy tej ulicy. Sprzeciw został skierowany do 

Burmistrza Miasta i wszystkich Radnych. W sprawie tej odbyło się spotkanie radnych 

z mieszkańcami ulicy Łącznej. W tej sprawie został przygotowany projekt uchwały na 

dzisiejszą sesję. 
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16. Pan Łukasz Pietroszek wystąpił do Rady Miejskiej zmianę nazwy jednej z ulic 

Cieszyna na ul. ks. dr Marcina Lutra oraz nazwanie jednego z rond w Cieszynie 

Rondem 500-lecia Reformacji. Wnioski te zostały skierowane do Komisji 

Urbanistyki i Burmistrza Miasta. 

17. Pan Marek Czech skierował do Rady Miejskiej Cieszyna pismo w sprawie odmowy 

Burmistrza Miasta przekazania działki drogowej firmie AutoGaz Czech Sp.J., która 

chciałaby dokonać przebudowy skrzyżowania ul. Katowickiej z drogą S-52 oraz 

budowy łącznika z ul. Motelową, co umożliwiłoby rozwój Firmy oraz finalnie 

pozytywnie wpłynąć na rozwój i finanse Miasta. Sprawa została omówiona na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. 

18. Pan Józef Kożusznik przesłał do wiadomości Rady Miejskiej pismo kierowane do 

Burmistrza Miasta w sprawie obowiązku płacenia za parkowanie samochodu w 

miejscu do tego przeznaczonym, pismo zostało skierowane do wszystkich radnych. 

19. Pani Katarzyna Frydrychowicz zgłosiła wniosek o przyznanie nagrody w dziedzinie 

kultury p. Dorocie Herok.  

20. Ustalono skład pocztu sztandarowego na uroczyste obchody wybuchu II Wojny 

Światowej. W skład pocztu weszli radni: Krystian Kukuczka, Stanisław Pońc i 

Krzysztof Wantulok. 

21. Do Rady Miejskiej wpłynęło Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu 

Miasta za I półrocze 2017 roku. 

 

Ad 14 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt Stanowiska Rady w sprawie w sprawie wniosku 

Rady Kupieckiej Targowiska w Cieszynie dotyczącego zniesienia opłaty targowej na terenie 

targowiska przy ul. Katowickiej w Cieszynie. Projekt stanowiska mówi, że po szczegółowej 

analizie wniosku Rady Kupieckiej Targowiska, przy zastosowaniu istniejących ulg brak jest 

podstaw do zniesienia dziennej stawki opłaty targowej w środy, na terenie targowiska przy ul. 

Katowickiej. 

Wobec braku głosu w dyskusji nad projektem Stanowiska Przewodnicząca Rady poddała go 

pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem Stanowiska Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie wniosku Rady Kupieckiej 

Targowiska w Cieszynie dotyczącego zniesienia opłaty targowej na terenie targowiska przy 

ul. Katowickiej w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że Stanowisk w sprawie w sprawie wniosku Rady 

Kupieckiej Targowiska w Cieszynie dotyczącego zniesienia opłaty targowej na terenie 

targowiska przy ul. Katowickiej w Cieszynie zostało przez Radę przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad 15.1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego obszar zawierający 

częściowo tereny: Bobrka, Liburnii i Pastwisk. 

Poprosiła komisje o opinię do tego projektu. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków, po 

wysłuchaniu Naczelnika Wydziału SRM pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Gabriela Staszkiewicz – zgodnie z procedurą głosowania miejscowych planów 

zagospodarowania w pierwszej kolejności poddała pod głosowanie stwierdzenie, że projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 

 

Rada w głosowaniu jawnym przy 18 głosach za, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

stwierdziła, że projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Cieszyna. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego obszar zawierający częściowo tereny: Bobrka, 

Liburnii i Pastwisk głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego obszar zawierający 

częściowo tereny: Bobrka, Liburnii i Pastwisk została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującej obszar położony po północnej stronie 

cmentarza komunalnego przy ul. Katowickiej. 

Poprosiła komisje o opinię do tego projektu. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków, po 

wysłuchaniu Naczelnika Wydziału SRM pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zgodnie z procedurą głosowania miejscowych planów 

zagospodarowania w pierwszej kolejności poddała pod głosowanie stwierdzenie, że projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 

 

Rada w głosowaniu jawnym przy 18 głosach za, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

stwierdziła, że projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Cieszyna. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującej obszar położony po północnej stronie cmentarza komunalnego 

przy ul. Katowickiej głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującej obszar położony po północnej stronie 

cmentarza komunalnego przy ul. Katowickiej została przez Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad 15.3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XVII/178/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 lutego 2012 roku w sprawie uchwalenia 

programu lokalnych inicjatyw infrastrukturalnych. 

Poprosiła komisje o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

środowiska po zapoznaniu się z projektem zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/178/12 Rady Miejskiej Cieszyna 

z dnia 23 lutego 2012 roku w sprawie uchwalenia programu lokalnych inicjatyw 

infrastrukturalnych głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/178/12 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 lutego 2012 roku w sprawie uchwalenia programu 

lokalnych inicjatyw infrastrukturalnych została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania statutu Szkole 

Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie. 

Poprosiła komisje o opinię tego projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie nadania statutu Szkole 

Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie zmiany uchwały Nr 

XVII/178/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 23 lutego 2012 roku została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 15.5 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVIII/272/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkół oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania. 

Poprosiła komisje o opinię do tego projektu. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/272/16 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkół oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobierania i wykorzystania głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVIII/272/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkół oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 15.6 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiego 

Zarządu Dróg. Przewodnicząca poinformowała, że do tego projektu uchwały wniesione 

zostały uwagi przez radcę prawnego Rady Miejskiej. Uwagi odnoszą się do podstawy prawnej 

i wskazują, że obecnie obowiązuje ustawa o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 

roku, podobna uwaga dotyczy załącznika do uchwały, czyli Statutu Miejskiego Zarządu Dróg 

w § 1 pkt. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegająca na 

zamianie treści „ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r.” na treść „ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 

r.”. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  nadania Statutu Miejskiego Zarządu Dróg głosowało 18 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie nadania Statutu Miejskiego 

Zarządu Dróg została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.7 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników 

przyrody na terenie Gminy Cieszyn. 

Poprosiła komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy 

Cieszyn głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie ustanowienia pomników przyrody 

na terenie Gminy Cieszyn została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

LII/529/10 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 października 2010 r. w sprawie określenia 

jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku. 

Poprosiła komisje o opinię do tego projektu. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie   zmiany uchwały Nr LII/529/10 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 28 października 2010 r. w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LII/529/10 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 października 2010 r. w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku została przez Radę podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 15.9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/130/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 października 2015 r. w sprawie powołania 

Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad w/w projektem uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/130/15 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 29 października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania 

jej statutu  głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/130/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 października 2015 r. w sprawie powołania Cieszyńskiej 

Rady Seniorów oraz nadania jej statutu została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.10 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Eugeniusza Suchanek na Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie. 
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Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Herok – poinformował, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła postępowanie 

wyjaśniające w sprawie skargi p. Eugeniusza Suchanka na Komendanta Straży Miejskiej i na 

podstawie zgromadzonych materiałów oraz wyjaśnień Komendanta Straży Miejskiej uznała 

skargę za bezzasadną. Komisja rekomenduje Radzie uznanie skargi za bezzasadną. 

 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie, w którym Rada Miejska 

Cieszyna uznaje skargę Eugeniusza Suchanka na Komendanta Straży Miejskiej za 

bezzasadną. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Eugeniusza Suchanek na 

Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Eugeniusza Suchanek na Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie została przez Radę 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.11 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie skargi Pana Andrzeja 

Laskowskiego na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Cieszynie. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Herok – poinformował, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła postępowanie 

wyjaśniające w sprawie skargi p. Andrzeja Laskowskiego i na podstawie analizy 

zgromadzonych materiałów uznała skargę za bezzasadną. Komisja rekomenduje Radzie 

uznanie skargi za bezzasadną. 

 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie, w którym Rada Miejska 

Cieszyna uznaje skargę Andrzeja Laskowskiego za bezzasadną. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Laskowskiego na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Andrzeja Laskowskiego na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Cieszynie została przez 

Radę podjęta jednogłośnie. 

 

ad 15.12 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 

rok 2017. 

Zapytała Burmistrza Miasta, czy chciałaby coś dodać do tego projektu uchwały. 
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Burmistrz Miasta Ryszard Macura – wniósł o ogłoszenie dziesięciominutowej przerwy i 

spotkanie z Przewodniczącymi Klubów Radnych.  

 

Gabriela Staszkiewicz – ogłosiła przerwę w obradach. 

 

Po przerwie 
 

Gabriela Staszkiewicz – wznawiając obrady poinformowała Radę, że na spotkaniu 

przewodniczących Klubów Radnych z Burmistrzem Miasta zdecydowano, że zostanie 

wprowadzona przerwa w obradach do przyszłego czwartku tj. do 7 września 2017 r. o godz. 

15,30.  

Następnie wprowadziła zmianę w porządku obrad polegającą na przeniesieniu pkt. 15.14 czyli 

projektu uchwały w spraw nazw ulic, w miejsce punktu 15.15. Jest to projekt uchwały dot. ul. 

Dombke i ulicy Łącznej. Mieszkańcy ulicy Łącznej wnieśli protest przeciwko zmianie nazwy 

tej ulicy. Odbyło się spotkanie radnych z mieszkańcami i wskutek tego spotkania został 

przygotowany projekt uchwały. Zapytała o uwagi do tego projektu uchwały. 

 

Bartosz Tyrna – wniósł uwagę do tytułu uchwały. Jest to projekt uchwały w sprawie nazw 

ulic, a w rzeczywistości dokonuje się zmiany nazwy ulicy w związku z czym tytuł uchwały 

powinien brzmieć w sprawie zmiany nazwy ulicy. Fragment ulicy Dombke będzie zmieniony 

na ulicę Łączną i stąd ta propozycja.  

 

Aleksander Cierniak Z-ca Burmistrza Miasta – odnosząc się do tej propozycji stwierdził, że 

nadaje się nazwę ulicy bo taka jest kompetencja Rady Miejskiej, nie ma formuły zmiany 

nazwy. Kwestia ta była konsultowana i postanowiono, że będzie to uchwała w sprawie 

nadania nazwy ulicy.  

 

Łukasz Bielski – zaproponował, aby w sytuacji kiedy tytuł mówi o nazwaniu  ulicy 

przeredagować §1, który będzie brzmieć „Nadać nazwę ulicy Pawła Dombke …”. 

 

Krzysztof Pszczółka – zaproponował, aby jak było zapowiedziane przerwać obrady i do 

kwestii nadania nazw ulic wrócić za tydzień, po wyjaśnieniu wszystkich wątpliwości. 

 

Łukasz Bielski – zaproponował, aby kontynuować obrady 7 września br. od godz. 16,00. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zaproponowała, aby projekt uchwały w sprawie nazw ulic głosować 

za tydzień we czwartek. 

 

Aleksander Cierniak Z-ca Burmistrza Miasta – przychylił się do propozycji Przewodniczącej 

Rady Miejskiej. 

 

Agnieszka Bałazy radca prawny – zabierając głos stwierdziła, iż projekt uchwały został 

przygotowany zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, artykuł 18, ale w jej ocenie można 

przebudować projekt uchwały i przygotować projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy części 

ulicy. 

 

Krzysztof Herok – poparł wniosek Przewodniczącej Rady o przegłosowanie projektu uchwały 

w sprawie nazw ulic za tydzień. 
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Gabriela Staszkiewicz – ogłosiła przerwę w obradach sesji do 7 września 2017 r. do godz. 

16,00. 

 

Krzysztof Pszczółka – ogłosił, że posiedzenie Komisji Finansów odbędzie się w dniu 6 

września br. o godz. 15,30. 

 

Po przerwie – 7 września 2017 r. godz. 16,00. 

 

Gabriela Staszkiewicz – wznowiła obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej Cieszyna. 

Przypomniała, że w dniu wczorajszym wszyscy radni otrzymali projekty II uchwał w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028. 

 

Ad 15.12 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2017. 

Zapytała, czy Burmistrz Miasta chciałby jeszcze coś dodać do tego projektu. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów po wczorajszym spotkaniu i 

zapoznaniu się z informacją udzieloną przez Skarbnik Miasta rekomenduje Radzie podjęcie 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie   zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok głosowało 

13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2017 rok została przez Radę podjęta. 

 

Ad 15.13 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028. 

Zapytała, czy Burmistrz Miasta chciałby jeszcze coś dodać do tego projektu. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna 

na lata 2017 – 2028 głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 6 radnych. 
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Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 - 2028 została przez Radę podjęta. 

 

Ad 15. 14 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie nazw ulic. Poinformowała 

radnych, że opinia obu kancelarii prawnych mówi, iż projekt uchwały jest prawidłowy. 

Zapytała, czy Burmistrz Miasta chciałby jeszcze coś dodać do tego projektu. 

 

Ryszard Macura Burmistrz Miasta – odpowiedział, że nie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie nazw ulic głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0 radnych. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie nazw ulic została przez Radę 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 16. 

 

Przewodnicząca Rady, p. Gabriela Staszkiewicz, zamknęła obrady XXXVI sesji Rady 

Miejskiej Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej

      

Monika Praski        Gabriela Staszkiewicz

  


